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Misjonssalen Sandnes 

(A -referat)   

  

Håkon åpnet med med noen tanker rundt at troslivet har sesonger og delte sangen Season 
av Hillsong deretter bønn 

Tilstede: Morris Kjølleberg, Kjersti Vingen Froment, Ingebjørg Helle, 
Bjarne Mæland, Håkon Åreskjold og Nina Kristin Frafjord  og Svein Anton 
Hansen 

Dato: 21.08.2023   Tid: 18:30 – 22:00 

Sted: Misjonssalen/ Sandnesporten

Forfall: Ingen

Saksnr. Agenda Oppfølging

72/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste ble godkjent. 
info

73/23 Godkjenning av referater fra 20.06.23 
Referater ble godkjent etter mindre justeringer

info
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74/23 Oppfølgingssaker/siden sist 
48/23 Sommermøter: 
God respons på møtene og godt oppmøte. Svein Anton tar en 
evaluering med MPG. Kan også vurdere om vi skal utvide til 3 
sommermøter neste år.  

63/23 Samlingsfesten 
Kjekk samlingsfest med et godt program. Kjekt at ungdommer var 
med i lovsang og det fungerte veldig bra med misjonærene som 
talte live på storskjerm. Det var litt mindre folk i år enn tidligere. 
Omtrent samme antall voksne, men en del færre barn.  
Til neste år legges samlingsfesten inn i planen til MPG og at en 
fra styret blir med og planlegger selve programmet. Det ble bestilt 
alt for mye mat, så mengde mat bør reduseres til neste år. ( 2 ½ 
fat for mye med ris, 2 ⅔ for mye stekt ris, 1 ⅓ for mye med sursøt 
saus, ½ for mye med biff og ¾ for mye med nudler.) Bør også 
koke opp pølser i forhold til hvor mange barn som er på møte 
istedenfor å koke opp alt på en gang.  

64/23 Konfirmantarbeidet 
Sverre Soleng har sagt ja til å sitte i arbeidsgruppen for 
konfirmantarbeidet. Ønsker også å ha med en mor i denne 
gruppen. Fra styret stiller Ingebjørg Helle.  
Se også B-referat.  

67/23 Nye medlemmer  
Bindersen lager til et sosialt opplegg i forlengelsen av 
medlemssamtalen, men stiller ikke på denne bolken. Svein Anton 
og Morris stiller på medlemssamtalen.  

info

75/23 Forsamlingsleders hjørne 
Slik blir høsten for Svein Anton:  

- reiser 10 dager til Kenya fra 31.august til 10. september.  
- Skal tale relativt få søndager, men skal delta på Ungkjerkå 

to søndager denne høsten.  
- Skal prioritere å bygge opp bønne- og samtalegruppen 
- Har satt av en skriveuke for Norea.  
-

info
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76/23 Forsamlingslederes arbeidsbeskrivelse  
Styret gikk gjennom Svein Anton sin arbeidsbeskrivelse. Se eget 
vedlegg. Det ble gjort mindre justeringer før den ble godkjent. Ny 
arbeidsbeskrivelse sendes inn til regionen.  

info

77/23 Styreleders hjørne 
Styreleder delte, sammen med resten av styret, noen tanker rundt 
forkynnelse og at vi ikke må miste fokuset på hvorfor vi samles 
om menighet.  

info 

78/23 Musikkutviklerstillingen  
Se B- referatet  

info

79/23 Styremøter høsten 2023 og vinteren 2024 
28. september 
03. oktober - strategidag 
26. oktober 
20. november 
12. desember 
16. januar 
13. februar 

Årsmøtet for 2024 blir 06.mars. 

info

80/23 Weekend  
Anders har allerede vært i kontakt med Tonstadli angående 
weekend høsten 2024. Vil få en tilbakemelding om dato etter at 
regionen har satt opp sine datoer.  
Det er behov for 5 stk i planleggingskomiteen, inkludert Anders 
Noraberg som stiller som sekretær.  

Se også B-referatet.  

Info
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81/23 Bønn, forbønn og samtale 

Svein Anton hadde en samling med bønnegruppa (søndag) og 
forbønn- og samtalegruppa før ferien. Disse 2 gruppene har nå 
blitt slått sammen til en gruppe. Skal jobbe med at bønn og 
samtale blir en naturlig del av menigheten og ikke gjemt bort. 

Gruppen ble enig om følgende prioritert oppgaver: 

-        Samtaler i ukedagene. Er  et håp om at dette er et tilbud 
som flere ønsker å benytte seg av 

-        Samtale og forbønn etter møtet. Mål om å være et tilbud 
på de fleste møter. Vil også legge til rette  for bønnevandring 
på storsamlinger. 

-        Mer bønn på scenen. Spesielt bruke barn og ungdom 

-        Beholde bønnekrukken 

-        Oppmuntre medlemmer til å dele bønneemner og 
bønnesvar 

-        Samtale med unge  

Hilde Soleng tar over som hovedleder av denne gruppen. 
Gruppen består av gode ressurser fra menigheten, men kunne 
gjerne hatt noen flere menn. 

Styret vedtok at komitemedlemmer godkjennes av styret slik som 
det har vært for bønnegruppa – søndag. Dette er ikke en 
rullerende gruppe.    

info 

82/23 Arrangementsplan (4 år) 

Stab har laget en plan over de store arrangementene som vil skje 
de neste 4 årene. Se eget vedlegg. Dette er for å fordele 
arrangementer bedre utover, og det hjelper styret med å sette 
sammen komiteer til riktig tid. 

info
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83/23 Stategidagen 

Planen for kvelden blir å fullføre strategien. Dagen begynner med 
mat klokken 16.30. Bjarne ordner dessert. Anders og Henriette 
blir invitert.  

Starter med en innledning og gjennomgang av de  to første 
punktene av Svein Anton. Deretter går vi gjennom de resterende 

Svein Anton

84/23 Eventuelt: 

Medlemsmøte 1.oktober:  

Agenda for medlemsmøtet blir: 

- status på økonomi 
- undervisning om tilsynsråd 
- info om julemessen 

Ptro konsert: 

Det er planlagt en ptro konsert i høst. Morris sjekker status på 
planleggingen rundt denne.  

Morris


